
DD styrelsemöte 141216 

 

Närvarande: Carl Dickfelt, Andreas Johansson, Jacob Karlsson, Rikard Johansson 

 

1. Mötet öppnas. 

2. Till mötesordf väljs Jacob Karlsson. 

3. Till mötessekr väljs Andreas Johansson. 

4. Förregående mötes protokoll läggs till handlingarna. 

5. Kassörens rapport: 289 835,17 kr på kontot 

6. Utskottsrapportering: 

LBK/Figurspel: LBK spelar spel. DBMM-turnering med internationellt deltagande 

hölls 15-16e november i Landerydsgården. 

Brädspel: Löpande verksamhet. 

LinCon: LinCon:s budgetförslag presenteras och godkännes. 

Styrlesen finner att det inte finns någon orsak att utse LinCon:s ekonomiansvarig till 

firmatecknare. Däremot ska ett LinCon-betalkort anskaffas med tillhörande 

bankkonto, och ekonomiansvarig ges möjlighet att kontinuerligt se pengar in och ut. 

DefCon: DefCon:s budgetförslag presenteras och godkännes. 

Kortspel: Magic-SM bokat 1-3 maj. DD bokar skrivsalen i Kårrallen. Möte 

LinCon-SvenskaMagic 21/1 för att reda ut detaljerna. 

7. Övriga frågor: 

i) Sveroks servrar släcktes i slutet av november och drog ned vår hemsida. Tomas 

kunde dock i sista stund komma in och få ut våra data. Efter många missöden är nya 

versioner av hemsidorna uppe igen. Betalningsmöjlighet för LBK behöver ses över. 

ii) DD deltog på föreningsmässan 15/11 på Ekoxen. Datamuséet fyllde tio 10e 

december, Samuel och Jacob representerade lite. 

iii) Sveroks riksmöte avhölls 28-30/11, DD representerades av Carl Dickfelt och Anton 

Brunberg. Möjlighet finns nu att ha en ungdomssektion i förening och söka bidrag för 

den även om de är för många gamla i hela föreningen. 

iv) Vi hade 151 medlemmar förra verksamhetsåret och söker Sverok-bidrag för de 

tillräckligt unga. Vi bör få 8500 kr. 

8. Nästa möte: Slutet av januari, exakt tid och plats avhandlas via email. 

9. Mötet avslutas. 

 

 

_________________ 

Andreas Johansson 

 

 


